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Zápisnica z členskej schôdze SZZ Základnej organizácie, 
o.j.z. 32-36 Košice – Vitalina, 

konanej dňa 23.5.2024 v Kultúrnom dome v Kavečanoch 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 
 
1. Otvorenie, voľba pracovných komisií (volebná, návrhová a mandátová komisia) 
2. Kontrola úloh z predchádzajúcej členskej schôdzi 
3. Správa o činnosti SZZ ZO, o.j.z. za rok 2023 
4. Plán práce a rozpočet na rok 2024 
5. Výsledky hospodárenia za rok 2023 
6. Správa revízora 
7. Návrh výšky účelového poplatku na rok 2024 
8. Návrh Osadového poriadku 
9. Rôzne: - informácia o vymáhaní spreneverených peňazí, 

- informácia o situácii pri vysporiadaní pozemkov, 
- platenie účelových poplatkov a členských známok, 
- výmena preukazov SZZ za účelom novej registrácie členov SZZ, 
- informácia o spustení elektronickej stránky osady a jej účel. 

10. Diskusia 
11. Správa mandátovej komisie 
12. Správa volebnej komisie 
13. Správa návrhovej komisie – návrh na uznesenie z ČS SZZ ZO, o.j.z. 
14. Záver 
 
 
K bodu č.1: Otvorenie, voľba pracovných komisií 
 
Z poverenia výboru ZO rokovanie členskej schôdzi otvoril podpredseda Vladimír Jalč. 
Ospravedlnil neprítomnosť predsedu Ing. Martina Germana.  
Prítomných privítal a  upozornil ich na nahrávanie celého priebehu schôdze. 
Nakoľko nebola prítomná nadpolovičná väčšina členov,  predsedajúci po 30 minútach od 
začiatku ČS o 16:30 hod. vyhlásil, že budeme postupovať podľa § 31 ods. 6 Stanov SZZ RV, 
o.j.z. a schôdzu vyhlásil za uznášaniaschopnú.  
Predsedajúci predložil návrh programu ČS na schválenie. Prítomní členovia ZO program ČS 
schválili bez zmien a pripomienok. 
Voľba mandátovej a návrhovej komisie: 
- za predsedu mandátovej komisie bol navrhnutý p.  Mikuláš Marinov,  
- za predsedu návrhovej komisie bol navrhnutý Ing. Jaroslav Šelmeci.  
Návrh bol schválený – nikto  z prítomných nemal námietky. 
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K bodu č.2: Kontrola úloh z predchádzajúcej členskej schôdze 
 
Predsedajúci vykonal kontrolu úloh z ostatnej členskej schôdze ZO a konštatoval, že úlohy sú 
realizované v zmysle uznesení. 
 
 
 
K bodu č.3: Správa o činnosti SZZ ZO, o.j.z. za rok 2023 
 
Správu o činnosti ZO za rok 2023 a predložil predsedajúci p. Jalč, v ktorej zhrnul: 
- vymáhanie spreneverených peňazí ZO od Ing. Ladislava Vargu – stále v riešení, 
- bolo  vykonané vyčistenie studne, avšak stále ostáva otázka, či je záujem o sprevádzkovanie 
studne, 
- bola zriadená internetová stránka, ktorej správcom je p. Timuľák, na tejto stránke sa budú 
postupne uverejňovať novinky, oznamy a aktualizácie z diania našej ZO,  
- p. Šelmeci vypracoval návrh na nový osadový poriadok,  
- informoval o stave vymáhania poplatkov od neplatičov právnou cestou,  
- informoval o riešení odkúpenia  nevysporiadaných pozemkov pod záhradami a cestami, 
- vzhľadom na úspešné plnenie  úloh poďakoval členom výboru za ich aktivitu a  
  navrhol ich odmeniť sumárnou čiastkou vo výške 900,00 €. 
 
 
K bodu č.4: Plán práce a rozpočet na rok 2024 
 
Návrh plánu práce ZO na rok 2024 predložil predsedajúci, zároveň vyzval prítomných na 
doplnenie, prípadne pripomienkovanie návrhu v rámci diskusie. 
V druhej časti tohto bodu požiadal hospodára Ing. Vojtecha Dora k predloženiu návrhu rozpočtu 
na rok 2024. Návrh bol vypracovaný na základe Plánu práce ZO na rok 2024. 
 
K bodu č.5: Výsledky hospodárenia 
 
Správu o hospodárení ZO za rok 2023 predložil Ing. Vojtech Doro – hospodár ZO. 
Informoval o stave financií ZO (príjmy a výdaje v hotovosti a BÚ) v  roku 2023. Konštatoval 
kladný finančný výsledok ZO pre rok 2024. 
 
 
K bodu č.6: Správa revízora 
 
Správu revízie v oblasti finančných prostriedkov a plnenia úloh predložil revízor ZO Ing. 
Jaroslav Šelmeci. Zhodnotil realizáciu plnenia úloh ZO, vedenie účtovných dokladov a 
hospodárenie ZO, činnosť výboru (zasadnutia výboru a prijímanie  a realizácia úloh).  
 
 
K bodu č.7: Návrh výšky účelového poplatku na rok 2024 
 
Návrh predložil predsedajúci. Výšku účelového poplatku na rok 2024 výbor navrhuje 35,00 €.  
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K bodu č. 8: Návrh osadového poriadku 
 
Ing. Jaroslav Šelmeci spracoval návrh nového osadového poriadku, ktorý bol následne na 
pripomienkovanie elektronicky rozoslaný členom ZO. Nakoľko  neboli k jeho obsahu žiadne 
pripomienky,  v plnom znení bol schválený členmi ZO.  
 
K bodu č. 9: Rôzne  
 

- informácia o vymáhaní spreneverených peňazí, 
- informácia o situácii pri vysporiadaní pozemkov, 
- platenie účelových poplatkov a členských známok, 
- výmena preukazov SZZ za účelom novej registrácie členov SZZ, 
- informácia o spustení elektronickej stránky osady a jej účel. 

 
Informáciu o vymáhaní spreneverených peňazí, o situácii pri vysporiadaní pozemkov a o 
vymáhaní poplatkov od neplatičov podal  p. Mikuláš Marinov. 
Platenie účelových poplatkov a členských známok, predsedajúci vyzval prítomných, ktorí 
neplatili poplatky priamo na členskej schôdzi, aby využili možnosť úhrady cez účet /cez IB/ pre 
ľahšiu identifikáciu platby uviesť ako variabilný symbol číslo záhrady. Platby prostredníctvom 
Slovenskej pošty sú ťažko priraditeľné – z pošty nepríde informácia kto úhradu poslal, príde 
len suma. Vznikajú potom zbytočné nezrovnalosti a nedorozumenia.  
Výmena preukazov SZZ za účelom novej registrácie členov SZZ podal predsedajúci. Pri úhrade 
poplatku za členskú známku bol automaticky prítomným členom vystavený nový preukaz 
s nalepenou členskou známkou. Členom ZO, ktorí uhrádzajú poplatok za členskú známku 
bezhotovostne /na účet ZO/, bude preukaz pripravený a odovzdaný dodatočne – vybavuje 
tajomníčka p.  Margecanská.  
Informácia o spustení elektronickej stránky osady a jej účel – http//oz-vitalina.eu – na tejto 
stránke budú postupne umiestňované aktuálne oznamy a informácie.  
 
 
 
K bodu č.10: Diskusia 
 
V rámci diskusie bola rozobratá téma na podnet prítomných členov ZO ohľadne zvýšenia 
účelového poplatku. Prejavili nespokojnosť s tým, že sa má poplatok zvýšiť, že máme dosť 
neplatičov, ktorí vôbec neplatia. Prítomní boli opätovne informovaní, že nedoplatky sa budú 
vymáhať prostredníctvom advokáta.  Nakoniec prítomní súhlasili s tým, že poplatok je potrebné 
zvýšiť, pretože všetko zdraželo a ak chceme v našej ZO postupne upravovať komunikácie, 
potrebujeme mať na to pripravené  financie.   

 
Diskusia bola ukončená. 
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K bodu č. 11: Správa mandátovej komisie 
 
Správu mandátovej komisie predložil p. Mikuláš Marinov – konštatoval, že členská schôdza 
bola uznášaniaschopná. 
 
 
K bodu č. 12: Správa volebnej komisie 
 
V zložení výboru nenastali žiadne zmeny.  
 
Súčasné zloženie výboru:  
- predseda: Ing. Martin German 
- podpredseda: Vladimír Jalč 
- tajomníčka: Gabriela Margecanská 
- hospodár (pokladník): Ing. Vojtech Doro 
- členovia: Ing. Ján Jonek a Mikuláš Marinov. 
- revízor: Ing. Jaroslav Šelmeci 
 
 
 
K bodu č. 13: Správa návrhovej komisie – návrh na uznesenie z ČS SZZ ZO 
 
Návrh na uznesenie z členskej schôdze ZO predložil  Ing. Jaroslav Šelmeci v tomto znení: 
 
Členská schôdza 
 
A) berie na vedomie: 
1. informáciu o vymáhaní spreneverených peňazí, 
2. informáciu o situácii pri vysporiadaní pozemkov, 
3. informáciu o platení účelových poplatkov a členských známok, 
4. informáciu o priebehu výmeny preukazov SZZ (novej registrácie členov SZZ), 
5. informáciu o spustení elektronickej stránky osady a jej účel, 
6. diskusné príspevky 
....................................................................................................................................................... 
....................................................................................................................................................... 
B) schvaľuje: 
1. správu o činnosti ZO za rok 2023, 
2. plán práce a rozpočet na rok 2024 , 
3. výsledky hospodárenia ZO za rok 2023, 
4. správu revízora, 
5. účelový poplatok vo výške 35 € na jednu parcelu na rok 2024, 
6. sumárnu časť odmien funkcionárov ZO za rok 2023 vo výške 900 €, 
7. osadový poriadok SZZ ZO 32-36, o.j.z. Vitalina, 
 
C) splnomocňuje: 
1. Výbor ZO , aby naďalej riešil s právnym zástupcom vymáhanie účelových 
poplatkov od neplatičov. 
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2. Predsedu ZO, aby naďalej riešil s právnym zástupcom vymáhanie spreneverených peňazí. 
 
D) ukladá: 
 
1. Na nasledujúcom zasadnutí výboru prerokovať diskusné príspevky a závery z členskej 
schôdzi a prijať opatrenia na ich realizáciu. 
Termín: najbližšia výborová schôdza   Zodpovedný: predseda výboru ZO 
 
2. Zaslať materiály z ČS (zápisnicu s uznesením, správu o činnosti ZO, plán práce 
a rozpočet na rok 2024, správu revízora ) na SZZ MV, o.j.z. v Košiciach. 
Termín: do 15 dní od ČS     Zodpovedný: predseda výboru ZO 
(podľa pokynov SZZ MV, o.j.z.) 
 
3. Záhradkárom ukladá: 
- z dôvodu realizácie úloh osady uhradiť v stanovenej výške účelové poplatky a členské 
známky do 30.6.2024 (výbor opätovne žiada osadníkov využívať bezhotovostný 
platobný styk na účet našej ZO, platby v hotovostnom styku vykonávať výlučne oproti 
príjmovému pokladničnému dokladu). 
 
Návrh na uznesenie bol schválený bez pripomienok v zmysle Stanov SZZ. 
 

Predseda návrhovej komisie 
Ing. Jaroslav Šelmeci    

 
Návrh na uznesenie bol schválený bez pripomienok ako celok v zmysle Stanov SZZ. 
 
K bodu č. 14: Záver 
 
Predsedajúci sa poďakoval prítomným za účasť na schôdzi, poďakoval im za prácu v osade, 
poprial im veľa zdravia, dobrú pohodu a veľa úspechov v záhradách. 
Členskú schôdzu ukončil. 
  
Zápisnicu spracovala: Gabriela Margecanská 
                                                                                                              
                                                                                    
                                                                                         Ing. Martin German 
                                                                                         predseda SZZ ZO, o.j.z. 
V Košiciach, 23.5.2024 
 
                                                                                         Gabriela Margecanská 
                                                                                         tajomníčka SZZ ZO,o.j.z. 
 
 
 
 
 


